

XXXIV. World Cup (Apatin - Serbia)

XXXIV. European Cup (Brcko – Bosnia and Herzegovina)

XXI. NBC Cup (Slavonski Brod - Croatia)

Information for the competition

- Submission of documents: documents are submitted to Chief referee no later than 90 minutes before the first player:

- o **player's club cards**
- o **photo of the club's playing equipment**
- o **signed conditions of participation form**

The documents hold down the Chief referee until the end of the competition.

- Getting the forms: after submitting the documents, the team entry form and player sheets for qualification rounds will be provided. For the semifinals, matches for 3rd place and the finals - Thursday after the end of qualifying.
- Player sheets (Info): Please fill in all relevant information: name and surname of the player, NBC ID number, country, name, and surname of the coach and his NBC ID number. After game finishing, the player's signature.
- Substitution info: According to point 8.5.1 under c) ISO) - Before the start of the match each team receives 4 "player sheets" for substitution.
- Team entry form submission: For qualifications – 75 minutes before the schedule of first player.
- Submission of the list for playing: For qualifications - according to point 8.3.2.1 ISO - Player must register to the referees no later than 30 minutes before the official start, in playing equipment and with his individual player sheet. If he fails to do so he loses the right to play. A player who competes in the qualifications for team competition is also considered an individual player.
For semi-finals, 3rd place matches and finals - according to point 8.3.2.2.1 under b) ISO - The submission of players list for both teams for the match must be done 30 minutes before the start of the match. Positions 1-6 on the application are also the order of playing of both teams. The entire team must introduce itself to the referees in playing equipment no later than 30 minutes before the official start of the match. If any player is not present, he loses the right to play.
- Playing equipment: The playing equipment of individual players is subject to the provisions of the regulations for club teams (point 7.5 ISO). - Club teams must have the club emblem and / or club name on the jersey.
- Notes for Coach: For offenses, indiscipline and violation of fair-play, a warning by the SpO. They take their place before set start. and they can leave at any time, but they cannot return during the set, only the beginning of the next set.
- Presentation of players on the lanes: Semifinals, matches for 3rd place and finals - the whole team 10 minutes before the start of the match - the teams for the match are on the lanes, the referee announces the match and makes a presentation, sports salute.
- Players entry and announcement of results: entry accompanied by a referee, each player goes to his starting lane, at the referee's signal the time starts, the warm-up begins. During the warm-up, individual players will be introduced. After the end of the match, the players on the referee's command go to the top of players space and the results are announced.
- Starting the match, stopping and changing lanes: always at the referee's signal, time starts at the referee's signal.
- Cleaning playing space: Host of competition must provide person who cleans the playing space
- Photographing and recording: it is possible to take pictures and record players from the lane area during the warm-up. The last two minutes of warm-up this is no longer allowed.

Additional information for clubs

- All teams with the player's club cards must submit to the referee a completed and signed disclaimer for all participants in the competition (delegation and players). You can find the form on the website <https://www.wnba-nbc.com/forms> (Form - Conditions of participation), on the same page you can also find the text "Terms of participation" which you sign in the form.
- Clubs that have not paid the entry fee must pay when submitting the documentation to the referee. The club cannot start play without a paid entry fee.
- Clubs that have advertisements on the jersey send a request for approval of the advertisement to the WNBA. You can find the advertising form at: <https://www.wnba-nbc.com/forms> (Application Approval of Advertising) and send it to the following e-mail addresses: office@world-ninepins.org. The WNBA will send you an invoice and approval for advertising.
- **Players or members of the delegation who do not have a signed Anti-Doping Statement can not participate in the competition. The published list of players includes a list of those who did not submit signed statements.**

The host and / or Chief Referee may give some additional instructions for the competition before the start of the competition.

Some information from the hosts of the competition

	World Cup Apatin (SRB)	European Cup Brcko (BIH)	NBC Cup Slavonski Brod (CRO)
Contact person	Dojorde Jovanic jovanicdj967@gmail.com +38 60 0282757	Igor Bozic arenabakarni@gmail.com +38766213121, +38765888326	Bozidar Krajacic bozosbw@gmail.com; kuglackisavezbp@gmail.com +38598731239
2nd contact person	Zeljko Kis +381 65 252 6016	Nemanja Ristanic +38765017470	Igor Strugacevac +385917901109
Accreditations	It will not be issued	It will not be issued	It will not be issued
Tickets for fans	Free entry	Free entry	Free entry
Parking	In front of the sports hall is free parking	In front of the sports hall is free parking	In front of the sports hall is free parking
Video broadcast	Yes – a link will be posted on the NBC competition website	Yes, it will be free – a link will be posted on the NBC competition website	Yes, it will be free – a link will be posted on the NBC competition website
Opening ceremony	Opening ceremony in center of the city, with parade from Municipality budling to Square Nikola Tesla (distance 300m) with escort of majorettes and music orchestra.	At the bowling alley	The opening ceremony will be held in sports hall located above the bowling alley.
Dining options for the teams and guests on site?	Not provided, because most of the guest organized accommodation with food by themselves.	Dining will be provided in the blowing alley, plus there is a restaurant next to the bowling alley, of the same owner, which can also be used (150 m from the blowing alley).	Will be available dining options for the teams and officials on site. Also, if needed, we will provide flyers and the links of the local restaurants.

Director of sport

Zoran Jagić

XXXIV. Weltpokal (Apatin - Serbien)

XXXIV. Europapokal (Brcko – Bosnia and Herzegovina)

XXI. NBC Pokal (Slavonski Brod - Kroatien)

Informationen zum Spielablauf

- Abgabe der Dokumente: Die Dokumente werden dem Hauptschiedsrichter spätestens 90 Minuten vor dem ersten Spieler vorgelegt:
 - o die Spielerpässe,
 - o die Fotos der aktuellen Spielkleidung des Klubs,
 - o unterschriebene TeilnahmebedingungenDokumente verbleiben bis Turnierende beim Hauptschiedsrichter
- Formulare herunterladen: nach Abgabe der Dokumente werden bekommen Mannschaftsmeldung liste und Spielerblättern für Qualifikation Runde. Für Halbfinale, Platz 3 und Finale – Donnerstag, nach dem Qualifikationsende.
- Infos zu Spielerblättern: Bitte füllen Sie alle erforderlichen Informationen: Name und Vorname der Sportler, ID-Nummer; Nation; Name und Vorname des Betreuers und ID-Nummer, auch Bahnen wo Spieler spielen (auch für Einwechsellern wenn kommt); nach Spielende Unterschrift des Athleten
- Infos zu Einwechselspieler: Gemäß Punkt 8.5.1 unter c) ISO) erhält jede Mannschaft vor Spielbeginn 4 „Spielerbögen“ zur Auswechslung.
- Abgabe der Mannschaftsmeldung liste: Für Qualifikationsrunde - am spätestens 75 Minuten vor dem ersten Spieler.
- Abgabe der Aufstellung: Für Qualifikationsrunde - Nach Ziffern 8.3.2.1 ISO - Einzelsportler haben sich am spätestens 30 Minuten vor der offiziellen Startzeit in Spielkleidung und mit sein Bahnzettel beim Schiedsrichter vorzustellen. Erfolgt dies nicht ist das Startrecht des Einzelsportlers verwirkt. Als Einzelsportler werden auch die Spieler einer Mannschaft in der Qualifikation der Teamwettbewerbe angesehen.

Für halbfinale, platz 3 und finale – Nach Ziffern 8.3.2.2.1 unter b) ISO - Die Abgabe der Mannschaftsnennung von beiden Mannschaften erfolgt generell 30 Minuten vor dem Spielbeginn. Die Positionen 1-6 der Mannschaftsnennung entsprechen gleichzeitig der Aufstellung, wie beide Mannschaften im Spiel antreten werden.
- Spielkleidung: Für die Spielkleidung der Athleten gelten die Bestimmungen für Klubmannschaften (Ziffern 7.5 ISO). - Bei Klubmannschaften müssen das Klubemblem und/oder der Klubname auf den Trikots sein.
- Hinweise für Betreuer: Bei Vergehen, Disziplinlosigkeit und Fairplay-Verstößen erfolgt eine Verwarnung durch die SpO. Sie nehmen ihren Platz vor Satzbeginn ein. und sie können jederzeit gehen, aber sie können während des Satzes nicht zurückkehren, sondern nur zu Beginn des nächsten Satzes.
- Vorstellung der Spieler auf Bahnen: Halbfinale, Platz 3 und Finale - Ganze Mannschaft 10 Minuten vor Spielbeginn – Mannschaften auf Bahnen, HR gibt die Mannschaftsmeldung bekannt, Sportgruß
- Einmarsch und Ergebnisbekanntgabe der Spieler: Einmarsch mit einem Schiedsrichter, nach dem Betreten der Bahnen verbleibt jeder Sportler auf seiner Anfangsbahn, auf Kommando des HS wird die Zeit gestartet, Einspielzeit beginnt; währen der Einspielzeit werden Sportler vorgestellt; nach Spielende (120 Wurf) begeben sich die Sportler auf Kommando an die Abwurfline zur Bekanntgabe der Ergebnisse
- Spielbeginn, Stopp und Bahnwechsel: immer auf Kommando des Schiedsrichters, Spielzeit läuft auf Kommando des Schiedsrichters
- Reinigung der Spielbereich: Der Veranstalter des Wettbewerbs muss Personen zur Verfügung stellen, die den Spielbereich reinigt
- Pressefotografen und Kamerateams: während der Einspielzeit wird das Fotografieren und Filmen im Bereich der Bahnen gestattet. Letzte 2 Einspielzeitminute nicht mehr möglich

Zusätzliche Informationen für Klubs

- Alle Mannschaften müssen, zusammen mit die Spielerpässe, einen ausgefüllten und unterschriebenen Haftungsausschluss für alle Teilnehmer am Wettbewerb (Delegation und Spieler) vorlegen. Das Formular findet ihr auf der Website: <https://www.wnba-nbc.com/forms> (Form - Conditions of participation). Auf Seite finden Sie auch den Text "Teilnahmebedingungen", den Sie im Formular unterschreiben.
- Vereine, die das Startgeld nicht bezahlt haben, müssen die Zahlung bei der Einreichung der Unterlagen beim Schiedsrichter leisten. Ohne bezahltes Startgeld kann der Verein nicht mit dem Spielbetrieb beginnen.
- Klubs, die Werbung auf dem Trikot haben, senden einen Antrag auf Genehmigung der Werbung an die WNBA. Das Werbeformular finden Sie auf der Seite: <https://www.wnba-nbc.com/forms> (Application Approval of Advertising) und an folgende E-Mail-Adressen senden: office@world-ninepins.org. Die WNBA schickt Ihnen eine Rechnung und eine Werbefreigabe.
- **Spieler oder Mitglieder der Delegation, die keine unterschriebene Anti-Doping-Erklärung besitzen, können nicht am Wettbewerb teilnehmen. Die veröffentlichte Spielerliste enthält eine Liste derjenigen, die keine unterschriebenen Erklärungen abgegeben haben.**

Der Ausrichter und/oder der Hauptschiedsrichter können vor Beginn des Wettbewerbs einige zusätzliche Anweisungen für den Wettbewerb erteilen.

Einige Informationen von den Gastgebern des Wettbewerbs

	Welpokal Apatin (SRB)	Europapokal Brcko (BIH)	NBC Pokal Slavonski Brod (CRO)
Ansprechpartner	Dojorde Jovanic jovanicdj967@gmail.com +38 60 0282757	Igor Bozic arenabakarni@gmail.com +38766213121, +38765888326	Bozidar Krajacic bozosbw@gmail.com; kuglackisavezbp@gmail.com +38598731239
2. Ansprechpartner	Zeljko Kis +381 65 252 6016	Nemanja Ristanic +38765017470	Igor Strugacevac +385917901109
Akkreditierungen	Es wird nicht ausgestellt	Es wird nicht ausgestellt	Es wird nicht ausgestellt
Tickets für Fans	Freier Eintritt	Freier Eintritt	Freier Eintritt
Parken	Vor der Sporthalle gibt es kostenlose Parkplätze	Vor der Sporthalle gibt es kostenlose Parkplätze	Vor der Sporthalle gibt es kostenlose Parkplätze
Videoübertragung	Ja – ein Link wird auf der NBC-Wettbewerbswebsite veröffentlicht	Ja, es wird kostenlos sein – ein Link wird auf der NBC-Wettbewerbswebsite veröffentlicht	Ja, es wird kostenlos sein – ein Link wird auf der NBC-Wettbewerbswebsite veröffentlicht
Eröffnungsfeierlichkeiten	Eröffnungsfeier im Stadtzentrum, mit einer Parade vom Gemeindehaus zum Nikola-Tesla-Platz (Entfernung 300 m) mit Begleitung von Majoretten und Musikorchester.	Auf der Kegelbahn	Die Eröffnungsfeier findet in der Sporthalle oberhalb der Kegelbahn statt.
Verpflegungsmöglichkeiten für die Teams und Gäste vor Ort?	Nicht vorgesehen, da die meisten Gäste ihre Unterkunft und Verpflegung selbst organisieren.	Für die Verpflegung ist in der Kegelbahn gesorgt, außerdem gibt es neben der Kegelbahn ein Restaurant des gleichen Besitzers, das ebenfalls mitbenutzt werden kann (150 m von der Kegelbahn entfernt).	Den Teams und Funktionären stehen vor Ort Verpflegungsmöglichkeiten zur Verfügung. Bei Bedarf stellen wir außerdem Flyer und Links zu den örtlichen Restaurants zur Verfügung.

Sportdirektor

Zoran Jagić